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Referat bestyrelsesmøde torsdag den 18.april 2024 kl. 15.30  

 

Indbudte: Pia Nygaard (PN), Steffen Jørgensen (SJ), Ole Hansen (OH), Birthe Grand (BG), 

Flemming Lykke Jensen (FLJ), Annette Olsen (AO), Ole Bundgaard (OB), Niels True (NT), Lis-

bet Skov (LS), Stig Hansen (SH) 

 

Afbud: Flemming  
 

Referent:  OH           

 

Punkt  Dagsorden  

 

  Pkt. 1  

  Godkendelse af    

  referat 

 

 

 

Bestyrelsesreferat fra det konstituerende møde mandag d. 18.marts til 

godkendelse/underskrift. 

 

Godkendt   

 

 

Pkt. 2 

Forretningsorden 

 

   

  Bestyrelsen skal godkende Forretningsordenen for bestyrelsens arbejde. 

 

  Forretningsordenen træder i kraft fra torsdag den 18.april 2024. 

 

Godkendt med enkelte tilføjelser i §7 

 

 

Pkt. 3  

  Nedsættelse af    

  Forretningsudvalg 

 

 

  I henhold til hallens vedtægter §7 og Forretningsordenen §7 kan bestyrel-   

  sen, på det konstituerende møde, nedsætte et forretningsudvalg beståen-   

  de af formanden og 2 bestyrelsesmedlemmer.  
   

  Valgt blev formand Ole Hansen, næstformand Steffen Jørgensen, kasserer 

  Birthe Grand. 

   

 

Pkt. 4 

  Beslutning/oriente- 

  ring 

 

 

Bestyrelsens medlemmer og hallens daglige leder orienterer om forhold af 

interesse for medlemmerne siden sidste møde. 

 

Bestyrelsen træffer beslutning, hvis der fremlægges forhold, der kræver 

det. 

 

Gummimåtter monteret i svømmehallens omklædningsrum, og vi har der-

for en forventning om, at det afhjælper scener fra et glat flisegulv. 

De fliser der ligger i svømmehallens bade og omklædningsrum overholder 

EU's normer. 

 

Sæbeautomater og toiletrulleholdere er udskiftet i hele Fladså Hallen 

 

Indkøbt ny bundsuger til svømmehallens store bassin. 

 

Aqua og saunagus ekspert servicemedarbejder Bo Nautrup er udtaget til 

DM i saunagus.                                                                                     

Svømmehallen tilbyder saunagus og Aqua fitness i lige uger hver fredag 

frem til 28.06. 

 

Halfordelingsmøde afholdt den 12.marts med svømmeklubberne om sæ-

sonbooking 2024/2025, herunder tider til offentlig svømning. 
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Halfordelingsmøde den 26.marts med idræt- og øvrige foreninger om sæ-

sonbooking 2024/2025, gælder idrætshallen, skydekælderen og Kultur- 

salen mv. 

Fladså Hallen har tilsendt alle foreninger samt Næstved Kommune alle  

Sæsonbookinger 2024/2025. 

 

Fladså Håndbold indgår i en forsøgsordning med brug af harpiks i idræts-

hallen om torsdagen fra august 2024 til januar 2025. 

Stig aftaler nærmere med håndbolden om retningslinjerne for brugen 

af harpiks samt rengøring i den forbindelse. 

 

Ordningen evalueres løbende i den nævnte periode. 

 

 

Pkt. 5  

 Generalforsamling  

 den 18.marts 

 

 

 

Evaluering af Fladså Hallens generalforsamling den 18.marts 2024. 

 

Bestyrelsen finder anledning til at anerkende indsatsen fra alle deltagere i 

generalforsamlingen, det er bestyrelsens oplevelse, at alt klappede på 

bedste måde for de 45 fremmødte.  

 

Bestyrelsen besluttede, at det anvendte koncept for afholdelse af general-

forsamlingen skal benyttes igen i år 2025. 

 

Dato for generalforsamling i år 2025 blev fastsat til tirsdag den 25.marts 

kl. 19.00 i Kultursalen.  

 

 

Pkt. 6  

  Fladså Hallens  

økonomi 

 

 

 

Kasserer Birthe Grand orienterer om hallens økonomi efter generalforsam-

lingens godkendelse af hallens budget 2024. 

 

Budget 2025 er under udarbejdelse og vil være til bestyrelsens orientering 

på mødet fastsat til torsdag den 6.juni 2024. 

 

Birthe fremlagde vedligeholdelsesplan med de vedtagelser bestyrelsen har 

gjort pr. 18.april 2024. 

 

Bestyrelsen afventer budgetopgørelse inden beslutning om kommende 

vedligeholdelsesarbejder. 

 

Bestyrelsen bad Stig sikre, at der udarbejdes en statusopgørelse forud for 

hvert bestyrelsesmøde.  

 

 

Pkt. 7 

Fladså Hallens  

”Udviklingsfond” 

 

 

  I Fladså Hallens årsrapport 2023 fremstår en indtægtskonto ”Udviklings-   

  fonden.” 

 

  På ”Udviklingsfonden” bogføres det årlige medlemskontingent på 150 kr. 

  

  Medlemskontingentet kan ikke benyttes til hallens almindelige drift, men  

  alene til forskønnelse af forskellig art i Fladså hallen. 

 

  Bestyrelsen besluttede, at vore ca. 200 registrerede medlemmer skal have  

  mulighed for at fremsende forslag til forskønnelse/m.m. af hal og svøm-  

  mehal - se efterskrift i referatet. 
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Pkt. 8 

Fladså Prisen 

 

 

  I Hallens årsrapport 2023 fremstår kontoen ”Fladså Prisen” på 9.823 kr. 

 

  Prisen blev indstiftet år 2016 af Fladså Badminton med 30.000 kr. 

 

  Prisen var tiltænkt uddelt med 10.000 kr. til en udvalgt forening fra gl.  

  Fladså Kommune i årene 2017, 2018 og 2019. 

 

  Prismodtager 2017 (Mogenstrup Kildelaug) og 2018 (Fladså Rideklub) 

 

  Tilbage henstår ”2019 prisuddelingen” til en gl. Fladså Kommune forening. 

 

  Bestyrelsen besluttede, at formanden skriver til Fladså Badminton med en   

  tak for samarbejdet og donationen. 

  Det er ikke lykkedes at finde en model for uddeling, derfor tilbagefører  

  Fladså Hallen det nævnte beløb 9.823 kr. til Fladså Badminton. 

   

 

Pkt. 9 

Fladså Hallens ”in-

terne” info- skærm 

 

 

  Halinspektør Stig og bestyrelsesmedlemmerne Niels og Steffen har i  

  samarbejde med firmaet Pro Shop fra Roskilde gennemført opsætning af  

  ny infoskærm i forhallen. 

 

  Bestyrelsen modtog orientering, om den daglige drift af skærmen.  

    

  Efter en lidt udfordrende begyndelse for skærmens drift fungerer det nu. 

 

  Skærmen er hallens informationskilde til foreninger/brugere enten med    

  hallens dagsprogram mv., eller med foreningernes nære arrangementer. 

  Nære arrangementer er normalt omtale af en given aktivitet 8 dage før    

  arrangementet. 

  

  Forslag og ønsker til opslag fra hallens foreninger/brugere aftales ved hen- 

  vendelse til halinspektøren. 

 

 

Pkt. 10 

Fladså Hallens 

”eksterne” info- 

skærm 

 

 

Bestyrelsen skal beslutte, om der skal opsættes, og da på hvilke vilkår, en 

ekstra infoskærm svarende til tidligere, hvor der var 2 infoskærme i forhal-

len.  

 

  Bestyrelsen besluttede:  

1. At Lokalråd Fladså indkøber en skærm magen til den skærm, der al-

lerede er monteret i forhallen.  

2. At Lokalrådet ved ja til punkt 1 administrerer brugen af skærmen 

3. At Lokalråd Fladså alene afgør, om der opkræves betaling til dæk-

ning af evt. licens, abonnementsordning, reparation m.m. 

 

  Bestyrelsen anbefaler, at Lokalråd Fladsås administrator og halinspektør  

  Stig Hansen, ved behov, 

 aftaler nærmere om den ”eksterne infoskærm.”  

  

 

Pkt. 11 

 

 

 

Kommende mødedatoer   

 

Torsdag den 6.juni kl. 15.30 

 

Mandag den 2.september kl. 18.15 
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Onsdag den 11.december kl. 18.00 

 

Mandag den 17.februar kl. 15.30 

 

Generalforsamling tirsdag den 25.marts kl. 19.00 

        

 

Efterskrift vedr. punkt 7 

På generalforsamlingen den 18.marts 2024 kunne vi glæde os over en stor medlemsfremgang i 

Fladså Hallen.  

225 registrerede medlemmer, dvs. medlemmerne har oplyst Fladså Hallen deres mailadresse. 

I hallens årsrapport fremstår en konto ”Udviklingsfonden” med et samlet beløb på 161.000 kr.  

”Udviklingsfonden” er den konto, hvor vore medlemmers indbetaling bogføres.  

Bestyrelsen har besluttet at spørge vore medlemmer om forslag/ideer til brug af hele eller dele 

af beløbet nævnt under ”Udviklingsfonden.” 

Vi håber, at du har lyst til at bidrage med forslag/ideer, som vi kan behandle i forbindelse med 

et kommende bestyrelsesmøde. 

Send dine forslag ideer på en mail til formand Ole Hansen - olebrinken@gmail.com 

Vi har brug for at modtage dine input senest onsdag den 15.maj 2024.  

 

mailto:olebrinken@gmail.com

